
N-VA Ninove alleen en onder eigen 
naam naar de kiezer in 2024
Een jaar voor de wellicht belangrijkste gemeenteraadsverkiezingen in de ge-
schiedenis van Ninove, nodigde N-VA Ninove haar leden en sympathisanten 
uit op de ko�  e. Op dat gezellige ‘Ka� eegieters-feest’ blikten voorzitter Steven 
Vanden Berghe, gemeenteraadslid Karolien De Roose en Aalsters burgemeester 
Christoph D’Haese even terug. Maar bovenal werd gekeken naar de toekomst en 
de bijzondere situatie in Ninove zelf.

Wat iedereen wil weten
Op de bijeenkomst werden heel wat 
vragen beantwoord die op ieders lippen 
brandden. We bevestigden nogmaals dat 
we op 13 oktober 2024 als zelfstandige 
partij naar de gemeenteraadsverkiezin-
gen trekken. Voorzitter Steven Vanden 
Berghe ontkrachtte de geruchten over 
een mogelijke kartelvorming met een 
andere partij. N-VA Ninove gelooft in 
tegenstelling tot andere partijen nog in 
haar eigen verhaal. Het is op dit mo-
ment niet evident voor de politiek. De 
extremen op de linker- en rechterflank 
vervallen in makkelijk populisme maar 
het verhaal van de N-VA en N-VA Nin-
ove zit nog altijd goed. Dat Karolien De 
Roose de lijst zal trekken, maakten we 
in juni al bekend. 

Beproefd recept
De stijl en het oppositiewerk van N-VA 
Ninove slaat aan. N-VA Ninove vaart 

haar eigen koers met realistische en 
constructieve oplossingen. We geloven 
in ons eigen lokaal verhaal. Daarom 
geen mislukt ‘Samen-raapsel’, of een 
tot ‘Positief Ninove’ vervelde Open Vld 
voor N-VA Ninove. N-VA Ninove zal 
zich in 2024 alleen aan het oordeel van 
de kiezer aanbieden en niet in een kar-
telformule die er vooral op gericht is om 
bestaande postjes te behouden en veilig 
te stellen.

Beweging
We willen Ninove weer in beweging 
krijgen na jaren van stagnatie. De oplos-
sing ligt in de redelijkheid, professiona-
liteit, wederzijds respect en het gezond 
verstand. Halve oplossingen zijn onvol-
doende. N-VA Ninove haalde al geruime 
tijd verschillende mensen in huis om 
alle uitdagingen in Ninove aan te gaan. 
We stellen u in dit blad voor aan enkele 
nieuwe politieke enthousiastelingen.

Het lokaal verhaal van N-VA Ninove:
1     Actief inburgeringsbeleid voor nieuwkomers en Vlaams karakter van Ninove beschermen
2     Goed fi nancieel beleid en gezonde fi nanciën zonder verhoging van de belastingen en met schrappen van nutteloze subsidies
3     Investeringen met een meerwaarde en geen nutteloze prestigeprojecten
4     Bijzondere aandacht voor de Ninoofse deelgemeenten
5     Nette stad met strenge handhaving op sluikstorten
6     Extra aandacht voor de zwakke weggebruiker en veilige fi etsverbindingen naar de scholen
7      Blijvende extra investeringen in veiligheid en politie
8     Meer groen en echte bomen in de binnenstad, geen metalen bomen
9     Bijzondere aandacht voor het Ninoofse erfgoed
10     Aanpak ‘appartementitis’

Steven Vanden Berghe en 
burgemeester D’Haese

Karolien De Roose en burgemeester D’Haese
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Een nieuw jaar brengt nieuwe gezichten bij N-VA Ninove

Iryna Brouckaert
   39 jaar
   Verpleegkundige en vertaler/
tolk

   Appelterre

“Energiek, sociaal en een 
levensgenieter. Ik kies voor de 
N-VA omdat ook ik realistische 
doelen vooropstel zonder enige 
discriminatie, rekening houdend 
met onze diverse samenleving 
en de uitdagingen binnen de 
maatschappij.”

Steven Arijs
   44 jaar
   Onderhoudstechnieker
   Ninove

“Ik ben praktisch ingesteld 
en het is belangrijk dat het 
gezond verstand primeert. Die 
realistische en meest logische 
weg vind ik bij N-VA Ninove.”

Bryan Brouckaert
   44 jaar
   IT Architect
   Appelterre

“Ik ben gedreven en ga voluit 
voor mijn doelen. Ik kies voor 
de N-VA omdat ik de (digita-
le) vooruitgang en innovatie 
belangrijk vind zonder daarbij 
onze rijke geschiedenis, 
tradities en taal uit het oog te 
verliezen.”

Christel Pletinckx
   42 jaar
   Arbeidster
   Ninove

“Verkeersveiligheid voor alle 
weggebruikers! Samen met 
N-VA Ninove wil ik ervoor 
zorgen dat iedereen zich veilig 
in het verkeer begeeft, met 
in het bijzonder de zwakke 
weggebruiker.”

Emma Soetaert
   18 jaar
   Studente geschiedenis UGent
   Pollare

“De jeugd krijgt dankzij N-VA 
Ninove de nodige ruimte om 
jong te zijn. Mijn focus ligt op 
de Ninoofse jeugdwerking, het 
busvervoer naar school en de 
steun voor jonge, startende 
ondernemers.”

Michiel de Coen
   24 jaar
   Horecamedewerker
   Aspelare

“Mijn grootste bekommernis 
is de belabberde toestand van 
het wegennet. N-VA Ninove 
vraagt al langere tijd meer en 
beter onderhoud van de ge-
meentewegen en trage wegen. 
Ik waardeer ook de inspannin-
gen van N-VA Ninove voor be-
tere treinverbindingen en voor 
een beter openbaar vervoer.”

Andreea Ihnatiuc
   36 jaar
   Arbeidster
   Ninove

“Ik woon al 13 jaar in Ninove 
en voel me hier thuis. Ik heb 
samen met mijn gezin eerst 
zo snel mogelijk Nederlands 
geleerd. Ik sta volledig achter 
de inclusieve Vlaamse samen-
leving waarvoor N-VA Ninove  
staat en die kansen biedt aan 
iedereen die wil integreren.”

Sharon Verlé
   34 jaar
   Bewakingsagente met hond
   Ninove

“Als dierenvriend apprecieer ik 
de inspanningen die N-VA 
Ninove levert voor het diere-
nasiel in Ninove. Maar ook 
aan carnaval heb ik mijn hart 
verloren. Dat jaarlijks feestje is 
ons belangrijkste immaterieel 
erfgoed dat we koste wat het 
kost moeten beschermen en 
ondersteunen.”

Het wordt een lang uitgerekt en belangrijk verkiezingsjaar. Het is dus goed dat er enkele nieuwe gezichten ons N-VA-team 
versterken. Zij staan te popelen om zich in 2024 te smijten voor een beter Ninove. 

Perry Van Den Branden
   32 jaar
   IT-verantwoordelijke
   Denderwindeke

“Als IT-verantwoordelijke vind ik de digitale dienstverlening belangrijk. Maar niet alleen het thuisloket en de stadsapp verdienen 
een betere ontwikkeling. Ook het stadspersoneel heeft recht op een herwaardering om de basisdienstverlening te waarborgen. N-VA 
Ninove wil daarvoor meer middelen ter beschikking stellen.”

ninove@n-va.be



Provinciaal onderwijs speelt in op maatschappelijke noden
Met de Kiempunten, Richtpunten, Groeipunten én veiligheidsopleidingen van PAULO, focust het provinciaal onderwijs op een 
aantal speci� eke opleidingen Met de N-VA aan het roer werd de voorbije jaren voortdurend geïnvesteerd om die opleidingen op 
hoog niveau te houden.

“Het provinciaal onderwijs waakt erover 
steeds mee te zijn met maatschappelijke 
en technologische ontwikkelingen,” aldus 
eerste gedeputeerde Kurt Moens, bevoegd 
voor Onderwijs: “we zetten ook bewust in 
op STEM-opleidingen met heel veel aan-
dacht voor de praktijk.” “Onze economie 
schreeuwt voortdurend om goed opgeleide 
krachten,” vult gedeputeerde An Vervliet, 
bevoegd voor Economie, aan. “Net omdat 
we door de voortdurende innovatie binnen 
het provinciaal onderwijs voeling blijven 
houden met de arbeidsmarkt, zijn de leer-
lingen van onze Richtpunten graag gezien 
bij de Oost-Vlaamse bedrijven en kunnen 
ze haast zonder uitzondering snel aan de 
slag.”

“Recent nog werd bijvoorbeeld een ver-
nieuwd schoonheidssalon geopend voor 
ons Richtpunt Gent-Oudenaarde. Con-
creet gaat het om twee kapperslokalen en 
een welnessruimte waar onze leerlingen 
van de kappers- en schoonheidsopleidin-

gen hun finesses in de praktijk kunnen 
oefenen. De school staat dan ook terecht 
hoog aangeschreven binnen de sector,” 
vertelt gedeputeerde Moens.

Werknemers doen er goed aan zich te 
blijven bijscholen. An Vervliet: “Met haar 
Groeipunten is de provincie één van de 
belangrijkste spelers binnen het volwas-
senenonderwijs. We bieden mensen niet 
alleen de kans om zich bij te scholen of te 
herscholen, maar via onze opleidingen Ne-
derlands helpen we mee aan de integratie 
van nieuwkomers in de maatschappij én 
op de werkvloer. Daarmee nemen we een 
belangrijke maatschappelijke verantwoor-
delijkheid op.”

Het is tijd voor confederalisme
gespreksavond met Peter De Roover
Op 2 december 2023 verwelkomde N-VA Ninove de fractievoorzitter van 
de Kamer, Peter De Roover, op een boeiende gespreksavond. Naast com-
mentaar geven op de politieke actualiteit, overtuigde hij ook iedereen dat 
er slechts één juiste en logische keuze is voor Vlaanderen. 
Het confederalisme.

Er is geen vrouwke zo arm 
of ze maakt haar panneke 
warm
N-VA Ninove organiseert op zaterdag 3 febru-
ari 2024 haar jaarlijkse pannenkoekenslag ter 
gelegenheid van Lichtmis. N-VA Ninove houdt 
de traditie in ere. 

Want wie met  
Onze-Lie-
ve-Vrouw 
Lichtmis pan-
nenkoeken 
eet, kent een 
voorspoedig 
jaar. En daar 
gaan we voor. 
Alles vindt 
plaats in de 
vertrouwde 
zaal van café 
‘A l’Aise’.

Nieuwjaarsreceptie
Zondag 21 januari 2024 

14 uur 

Gastspreker: 
Koen Daniëls

Oud Stadhuis van Ninove. 
U bent welkom om samen met 
enkele belangrijke gastsprekers 
het verkiezingsjaar mee op 
gang te trekken. 

www.n-va.be/ninove



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


